



La Fondation de l'Hôpital
Glengarry Memorial
Hospital Foundation

NOTICE

THE ANNUAL GENERAL MEETING OF LA FONDATION DE L'HÔPITAL GLENGARRY MEMORIAL HOSPITAL FOUNDATION

**WILL BE HELD ON
THURSDAY, JULY 25, 2024
at 12:00 pm (noon)
At the Alexandria Curling Club
138 Main St. North, Alexandria, ON**

Business to be transacted:

- 1) Election of Directors
- 2) Approval of the Audited Financial Statements of the Corporation
- 3) Appointment of Auditors

ALL MEMBERS OF THE CORPORATION AND THE GENERAL PUBLIC ARE INVITED TO ATTEND.

Only members are entitled to nominate or to be nominated to be a Board member or are entitled to vote. Memberships must be purchased or renewed no later than 14 days prior to the Annual General Meeting of the Corporation.

NOTE: nominations can be accepted from the floor at the AGM or sent in advance to:

La Fondation de l'Hôpital Glengarry Memorial
Hospital Foundation
20260 County Rd 43
Alexandria, ON K0C 1A0

NOTE: Members can obtain a proxy, if so required, through the Foundation's website at: www.hgmhfoundation.org or by contacting the Foundation office at **613-525-2222, ext. 4138**



La Fondation de l'Hôpital
Glengarry Memorial
Hospital Foundation

AVIS

L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DE LA FONDATION DE L'HÔPITAL GLENGARRY MEMORIAL HOSPITAL FOUNDATION

**AURA LIEU LE
JEUDI 25 JUILLET, 2024
à 12h (midi)
Au club de Curling Alexandria
138 rue Main nord, Alexandria, ON**

L'ordre du jour:

- 1) Élection des administrateurs
- 2) Approbation des états financiers vérifiés de la Société
- 3) Nomination des vérificateurs

TOUS LES MEMBRES DE LA SOCIÉTÉ ET LE GRAND PUBLIC SONT INVITÉS À PARTICIPER. Seuls les membres ont le droit de poser leur candidature au conseil d'administration, de proposer la candidature d'une personne ou de voter. Les adhésions doivent être achetées ou renouvelées au plus tard 14 jours avant l'assemblée générale annuelle de la société.

N.B.: les candidatures peuvent être acceptées sur le parterre de l'AGA où envoyé à l'avance à:

La Fondation de l'Hôpital Glengarry Memorial
Hospital Foundation
20260 chemin de Comté 43
Alexandria, ON K0C 1A0

N.B.: Les membres peuvent obtenir une procuration, si nécessaire, sur le site web de la Fondation au: www.hgmhfoundation.org ou en communiquant avec le bureau de la Fondation au **613-525-2222, poste 4138**